

Gulf International Chemicals SAOG

P.O. Box 132, Postal Code 124, Sultanate of Oman
Tel. : (+968) 24446800 Fax : (+968) 24446808
E-mail : info@gicom.com



شركة الخليج الدولية للكيماويات ش.م.ع.

ص.ب : ١٣٢، الرمز البريدي : ١٢٤، الرسيل، سلطنة عُمان
هاتف : ٢٤٤٤٦٨٠٠ (+٩٦٨) فاكس : ٢٤٤٤٦٨٠٨ (+٩٦٨)
البريد الإلكتروني : info@gicom.com

Subject: Major decisions taken at board meeting dated 01/03/2026

We are pleased to disclose the major decisions taken by the Board of Directors of the company in their meeting held on 1st March 2026:

-1- The Board has approved the consolidated Audited Financial Statements and related reports for the year ended 31st December 2025.

The Summary of the audited consolidated financial results for the year ended 31st December 2025 are as below:

- Revenues for the year ended 31 December 2025 was RO 1,679,601 as compared to RO 1,782,770 for last year.
- Total expenses for the year ended 31 December 2025 was RO 1,676,021 as compared to RO 1,781,277 for last year.
- Other Income for the year ended 31 December 2025 was RO 102,722 as compared to RO 105,384 for last year.
- Net Profit after tax for the year ended 31 December 2025 was RO 84,349 as compared to RO 91,558 for last year.
- Net assets per share for the year ended 31 December 2025 was RO 0.129 as compared to RO 0.128 for last year.
- Retained earnings for the year ended 31 December 2025 was RO 83,956 as compared to RO 107,959 for last year.

The audited financial statements and other related reports for the year 2025 will be uploaded in MSX website within the statutory period of two weeks prior to the AGM.

-2- The Board of Directors proposed distribution of cash dividends of 3.9 Baiza per share for the year ending on 31/12/2025.

الموضوع: أهم القرارات التي إتخذها مجلس إدارة الشركة في اجتماعه بتاريخ 2026/3/1

نود الإفصاح عن أهم القرارات التي إتخذها مجلس إدارة الشركة في إجتماعه المنعقد بتاريخ 1 مارس 2026:

1- إعتد مجلس الإدارة القوائم المالية المدققة للمجموعه والتقارير ذات الصلة وذلك للسنة الماليه المنتهية في 31/12/2025م.

ملخص النتائج المالية المدققة للمجموعه للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 أدناه:

- الإيرادات للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 كان 1,679,601 ريال عماني مقارنة بـ 2,147,325 ريال للعام الماضي.
- مجموع النفقات للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 كان 1,676,021 ريال مقارنة بـ 1,781,277 ريال للعام الماضي.
- الإيرادات الأخرى للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 كان 102,722 ريال مقارنة بـ 105,384 ريال للعام الماضي.
- صافي الربح بعد الضريبة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 كان 84,349 ريال مقارنة بـ 91,558 ريال للعام الماضي.
- صافي الأصول للسهم الواحد للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 كان 0.129 ريال بالمقارنة مع 0.128 ريال للعام الماضي.
- الأرباح المحتجزة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 كانت 83,956 ريال مقارنة بـ 107,959 ريال للعام الماضي.

البيانات المالية المدققة والتقارير ذات الصلة للعام 2025 سيتم تحميلها في موقع بورصة مسقط خلال الفترة المحدده وهي قبل إسبوعين من إنعقاد الجمعية العامه العاديه السنويه للشركة.

-2- يوصي مجلس الإدارة بتوزيع ارباح نقدية بواقع 3,9 بيسة لكل سهم للسنة المنتهية في 2025/12/31.

